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§ 3 
Nytt medborgarförslag - Upprustning Äppelviken  
BRO 2024/445 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för beredning. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Medborgarförslaget lyder: 
"Vi har bott i Äppelviken i över 50 år och under den här tiden har vi 
märkt att parkskötseln successivt har blivit alltmer eftersatt. I de 
parkplaner som staden har tagit fram talas det mycket om vikten av 
tillgänglighet och sjökontakt för utökad trivsel och trygghet. Som 
exempel står det i planerna att man ska ” Värna om och synliggör 
områdets karakteristiska element och rekreativa värden. Busk- och 
trädskikt gallras för ökad trygghet och siktlinjer mot vattnet”. 
Vidare beskrivs också att en gallring ska ske på Borgberget. Som 
parentes kan nämnas att det tidigare fanns både pulka- och 
skidbackar för 
barnen nedför berget mot Äppelviken. Tyvärr så genomförs inte de 
åtgärder som beskrivs. Äppelvikshamnen är ett bra exempel. För ett 
tiotal år sedan kunde man fortfarande se den stenläggning som 
inramade viken, men idag är det helt igenvuxet av sly, vass och 
döda träd både i vatten och på land. Det arbete som görs handlar 
mest om att klippa gräset på ängen i hamnen tillsammans med 
mindre punktinsatser. Jämför gärna med miljön nedanför radhusen i 
Smedslätten dör skötseln verkar fungera, vilket resulterar i en 
betydligt mer trivsam miljö. Tidigare fanns ett uttalat ansvar där 
anställda i staden hade ett 
löpande arbete med parkskötseln man jag förstår att det är skillnad 
idag när arbetet sköts av olika entreprenörer. Men detta bör inte 
hindra ett fungerande löpande underhåll. Mitt förslag är att staden 
ska göra en ordentlig analys av läget i Äppelvikshamnen och ta 
fram en plan för att återställa den kulturhistoriskt viktiga miljön. 
Detta tillsammans med att skapa tillgänglighet och trygghet för de 
många människor, inte bara lokalbor, som använder området och 
strandpromenaden för rekreation." 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
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